
Protokół Nr 6/07 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

odbytej w dniu 21 czerwca 2007 r. 

 

 

           Szóste posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył  Przewodniczący - Pan Marek 

Olejniczak, który powitał wszystkich zebranych i przedstawił proponowany porządek obrad 

dzisiejszego posiedzenia: 

 

1. Analiza sytuacji w zakresie oświaty w gminie. 

2. Zapoznanie się z planem remontów w szkołach w czasie przerwy wakacyjnej.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie. Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu                   

z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był wcześniej wyłożony do wglądu w 

Urzędzie Gminy, poza tym poinformował, że jest możliwość również w dniu dzisiejszym 

zapoznania się z treścią tego protokółu.  

W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych uwag, 

protokół został przyjęty jednogłośnie przez wszystkich członków Komisji. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Sylwester Woźniak – pracownik Urzędu Gminy, który 

przybliżył sprawę budowy kompleksu boisk w Widawie. Oznajmił on, że I przetarg został 

unieważniony, natomiast do II przetargu zgłosiło się 6 firm, które zawiera załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Komisja przetargowa wybrała firmę z Zabrza, a pozostali Wykonawcy zostali o tym fakcie 

poinformowani.  

W związku z powyższym wpłynął protest zarzucający gminie niesłuszny wybór.  

Kontynuując swoje wystąpienie Pan Sylwester Woźniak oświadczył, że w związku z 

pojawieniem się protestu, gmina musi o tym fakcie poinformować pozostałych 

Wykonawców, którzy mogą się również przychylić do protestu.  

W toku dalszej wypowiedzi Pan Sylwester Woźniak poinformował radnych, że w przypadku 

odrzucenia przez gminę zaistniałego protestu, Wykonawca może się odwołać do Sądu 

Arbitrażowego do Warszawy, gdzie finał sprawy będzie odległy czasowo, a Gmina 

zobowiązana jest do 15 września rozliczyć się z Urzędem Marszałkowskim. W tym miejscu 

Pan Woźniak dodał, że datę 15 września można przesunąć po przedstawieniu stosownych 

pism.  

Będąc przy tym temacie Radni pytali, w jakim czasie może powstać zaplanowany kompleks 

boisk.  

Pan Woźniak oznajmił, że na wybudowanie tego obiektu sportowego potrzeba ok. 1 miesiąca 

czasu.  

Następnie Przewodniczący Komisji – Pan Marek Olejniczak zapytał, czy sprawdzane są 

referencje przystępujących do przetargu.  

Pan Woźniak potwierdził, że referencje są sprawdzane. 

Kontynuując Pan Olejniczak zasugerował, aby w przyszłości pomyśleć o budowie podobnych 

obiektów, lecz mniejszych przy pozostałych szkołach na terenie gminy, gdyż jego zdaniem 

szkoła na wsi powinna stanowić centrum życia kulturalnego jej mieszkańców.  
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Kolejną osobą zaproszoną na posiedzenie Komisji była Pani Joanna Nowak, która jest 

pracownikiem administracyjnym d/s oświaty. Przedstawiła ona ogólny zarys sytuacji w 

oświacie.  

Oznajmiła ona, że zarządzone przez Ministra podwyżki dla nauczycieli spowodowały 

zatrzymanie działań inwestycyjnych w oświacie, gdyż pieniądze na podwyższenie pensji 

musiały zagwarantować wyłącznie samorządy. Poza tym Pani Nowak oznajmiła, że w 

naszych szkołach większość nauczycieli posiada status dyplomowanego bądź mianowanego, 

co pociąga za sobą wypłacanie wyższych pensji.  

W tym miejscu Pani Nowak przedstawiła, że etat nauczyciela dyplomowanego z pochodnymi 

wynosi 3.013 zł miesięcznie. Rozwijając temat, Pani Nowak oznajmiła, że dużym 

obciążeniem dla gminy jest również istnienie szkoły w Restarzewie i Brzykowie, gdzie jest 

mała liczba uczniów, a utrzymanie tych placówek dużo kosztuje.  

W toku dalszej wypowiedzi Pani Nowak oświadczyła, że nakłady gminy na oświatę są duże, 

gdyż tylko w zeszłym roku na remonty w placówkach  szkolnych było wydatkowane 150 tys. 

zł, dodatkowo oprócz przyjętych założeń wymienione zostały drzwi wejściowe w Ochlach, 

pomalowano ściany oraz wymieniono wykładziny w Chociwiu. W tym miejscu Pani Nowak 

zaznaczyła, że bardzo dużo zależy od dyrektora poszczególnej placówki, a jego inicjatywa 

wpływa na rozwój i udoskonalenia stanu szkóły.  

Na potwierdzenie powyższego, Pani Nowak poinformowała, że Pani Kaczmarek – dyrektor 

szkoły w Chociwiu wystąpiła do Zakładów Terpol o zakup tzw. piłek rozwojowych. 

Powyższy zakład przychylił się do prośby szkoły. Pani Nowak dodała również, że podobne 

piłki zostaną zakupione dla uczniów szkoły w Widawie za datki lokalnych sponsorów.  

Będąc przy temacie  szkoly w Widawie, Pani Nowak wskazała pilną potrzebę wymiany okien 

w nowej części szkoły, gdyż nieszczelności powodują ubytki ciepła zwłaszcza w okresie 

zimy.  

 

Nawiązując do przygotowywanego projektu planu wieloletniego, Radny Olejniczak 

proponował zawarcie w tym dokumencie budowę boisk i placów zabaw również przy 

mniejszych szkołach położonych na terenie gminy, natomiast Radny Szydłowski apelował o 

umieszczenie w zapisach planu wieloletniego odprowadzenie wody oraz budowę nakładki na 

osiedlu w Chociwiu.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki dzisiejszego posiedzenia, Przewodniczący komisji 

podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w obradach i zamknął kolejne 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej.     

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna 

 

 

                                                                         Przewodniczący 

                                                                         Komisji Rewizyjnej 

                                                                                                         

                                                                         Marek Olejniczak 

                   

 

 


